
 
 

MØTEPROTOKOLL 
 
 

Utvalg: Ungdomsrådet 
Møtested: Digitalt på Teams 
Dato: 31.05.2021 
Tid: 17:00 -19:00 

 
Faste medlemmer som møtte: 
Navn Funksjon Representerer 
Linda Lillemo Leder  
Jette Nyeng Nestleder  
Sigurd Ramdal Medlem  
Rikke Katrine Lysvand Medlem  
Pia Marice Brandvik Medlem  
Thea Remso Medlem  
Isak Kimo Medlem  
Victoria Berget Medlem  
Vida Lund Medlem  
Lone Sandvik Lyngstad Medlem  
Nora Brødreskift Medlem  
Kasper Farbu Ramdal Medlem  

 
Faste medlemmer som ikke møtte: 
Navn Funksjon Representerer 
Henning Skjelvan Vikan MEDL  
Hanne Sørli MEDL  

 
 

Fra administrasjonen møtte: 
Navn Stilling 
Siri Kristine Størseth Ungdomskonsulent 

 
 
Gjennomgang fra elevrådene:  
Stadsbygd- Har ikke hatt møte. 
  
Åsly- Har hatt møte vor de gikk gjennom klassens time, og drøftet endringer 
i ordensreglementet hvor de har sendt høringssvar.  
 
Mælan- Har ikke hat møte siden sist. 
  
Testmann- Har ikke hatt møte siden sist gang. 
  
Vanvikan- Har hatt 3 møter. 1 om ordensreglementet, og 1 pizzasalg. De har også planlagt 
og gjennomført elevrådsdag for 5-10. Klasse. Konkuranser og miniturneringer med premie, og 
fokus på inkludering. Film, popcorn, pølse, og volleyball for ungdomstrinnet. En bra og 
innholdsrik dag!  
Johan Bojer skolested Rissa- Et møte med gjennomgang av planer for nyskolen. Har fiksa 
truckførerkurs på skolen for elever som ønsker det.   
 



Johan Bojer skolested Leksvik- Planlagt tur for hele skolen. Planlagt avslutning for 1 klassinger 
og 2ST. Gjennomgått planer for ny-skolen. Evaluert oss selv i året som har gått.  
 
Eventuelt: 
Hemmelig prosjekt.  
Ungdomsrådet kom med tilbakemelding til prosjektgruppa. Prosjektet avsløres snart.  
  
Vi oversender prosjektet om video om psykisk helse med helsesykepleierne i kommunen til 
neste års ungdomsråd.   
Sigurd skriver månedens mening for juni.  
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DR 19/21 Håndbok for elevråd  

 
 

DR 18/21 Behandling av søknader til ungdomsrådet 

Saksprotokoll i Ungdomsrådet - 31.05.2021  
 
 
Behandling: 
 
Vi har fått inn 2 søknader. 
  
En fra innsats for andre ved Mælan skole. De søker om 1600,- i støtte til 
å gjennomføre fairplay-cup for skolen.  
 
Ungdomsrådet synes dette er et godt initiativ, og støtter søknaden enstemmig.  
 
Den andre søknaden kommer fra Myrahaugen Velforening i Leksvik. De søker om 7500,- i 
støtte for å bygge lekestativ i nabolaget, som også Leksvik barnehage bruker.  
 
Ungdomsrådet støtter søknaden enstemmig.  
 
Endelig vedtak: 
 
Innsats for andre ved Mælan skole støttes med kr. 1600,- til å gjennomføre fairplay-cup for 
skolen. 
 
Myrahaugen Velforening i Leksvik støttes med kr. 7500,- for å bygge lekestativ. 
 
 

DR 19/21 Håndbok for elevråd 

Saksprotokoll i Ungdomsrådet - 31.05.2021  
 
Siri har laget håndbok for elevrådene i kommunen. Vi har gitt tilbakemeldinger på denne. 
Håndboka renskrives og sendes til oppvekstutvalget.  
 
 
 
 


